



غدير يمانى

اختصاصي برامج ثقافية

Ghadeer Yamani

Cultural Programs Specialist



مسؤولة برامج الأطفال الأدبية في مكتبة إثراء، حاصلة على درجة البكالوريوس في تقنية المختبرات الطبية من جامعة الملك فيصل في الأحساء، حيث انضمت إلى إثراء في عام 2019م، لتجلب معها خبرة تمتد إلى تسع سنوات في صناعة محتوى تعليمي للأطفال وتطوير برامج وقت القصة العائلية. ولشغف غدير بالبرامج التعليمية للأطفال والآسرة، أنشأت البرنامج التعليمي السعودي الوحيد في المكتبة والمناسب لكل فئة عمرية بدءاً من سن معرفة القراءة والكتابة حتى سن 18 عاماً، بالإضافة إلى ذلك، أنشأت بودكاست "معاً مع أمي" والذي انطلق لأول مرة خلال جائحة كورونا وهو مستمر حتى الآن، ويتمتع البودكاست بمتابعة عالمية مع أكثر من 100,000 مستمع، وعضو في عدة لجان كلجنة مسرح إثراء الثقافي ولجنة مراجعة المحتوى ومستشارة في مبادرة إثراء المحتوى.

Ghadeer Yamani is the Leader of Children's Literacy Programs at Ithra. She holds a bachelor's degree in Medical Laboratory Technology from King Faisal University, al-Hasa. Yamani joined Ithra in 2019 with nine years of experience in children's literacy content creation and the development of family story-time programs. Enthusiastic about children's and family literacy programs, Yamani created the first Saudi public library literacy program suitable for each age group starting from the emergent literacy age to 18 years old. Yamani also created the "Mommy and Me" podcast which was first produced during COVID and continues to this day; her podcast now has a global following of more than 100,000 listeners. Yamani is member of Ithra Theater Cultural committee , Content Review Committee and advisor in Ithra Content Initiatives.